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PROTOKOLL FÖRT VID ÅRSMÖTE I INGARÖ TENNISKLUBB  
DEN 15 MAJ 2022 
 
 
 
1.  Mötets öppnande  
Mötet öppnades av ordförande Håkan Arnstad. 
 
 
2.  Val av ordförande och sekreterare för mötet 
Håkan Arnstad valdes till mötesordförande och Birgitta Wincrantz Sjödelius till 
sekreterare för mötet. 
 
 
3.  Justering av röstlängden 
Det var tio stycken röstberättigade personer närvarande enligt bifogad röstlängd, 
bilaga 1. Inga fullmakter. 
 
 
4.  Årsmötets behöriga utlysande 
Kallelsen hade skickats ut via e-post den 28 april vilket är mer än två veckor i 
förväg. Tolv medlemmar utan e-postadress fick kallelsen via ordinarie postgång. 
Årsmötet godkände därmed att mötet var behörigen utlyst.  
 
 
5.  Fastställande av dagordningen 
Dagordningen i kallelsen fastställdes av mötet, bilaga 2. 
 
 
6.  Val av två justeringsmän tillika rösträknare 
Anders Siljeström valdes att tillsammans med Roland Iserman jämte ordföranden 
justera dagens protokoll. 
 
 
7.  Styrelsens verksamhetsberättelse med resultat- och balansräkning  
Verksamhetsberättelsen för verksamhetsåret 2021 lästes upp och godkändes, 
bilaga 3. 
 
Årsredovisning för 2021 godkändes och lades till handlingarna, bilaga 4. 
 
 
8. Revisionsberättelse 
Revisionsberättelsen från Bo Eiserman och Cecilia Obermüller lästes upp av Cecilia 
Obermüller, bilaga 5. Revisorerna rekommenderade att styrelsen skulle beviljas 
ansvarsfrihet för verksamhetsåret 2021. 
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9.  Frågan om ansvarsfrihet för styrelsen 
Styrelsens ledamöter och ordförande beviljades ansvarsfrihet för verksamhetsåret 
2021. 
 
10.  Fastställande av medlemsavgifter för 2023 
Styrelsen föreslog att årsavgiften förblir oförändrad 400 kr och inträdesavgiften 
förblir oförändrad 2.600 kr. Årsmötet beslutade enligt förslag. 
 
 
11.  Fastställande av verksamhetsplan samt budget för 2022 
Verksamhetsplan och budget för år 2022 fastställdes enligt bilaga 6. Anneli 
Armstrong berättade om planerna för jubileumsdagen den 2 juli. Anslag för 
anmälan finns uppsatt vid banorna. 
 
 
12.  Fastställande av styrelsens arvoden 
Ersättning till styrelsen och revisorer förblir oförändrad och fastställdes till 
11.000 kr att fördelas 10.000 kr till styrelsen och 1.000 kr till revisorer. 
 
 
13.  Val  
Valberedningen, representerad av Cathrin Lang, presenterade sitt förslag till ny 
styrelse som godkändes av årsmötet enligt nedan, bilaga 7. 
• Håkan Arnstad, ordförande för ett år, omval. 
• Harald Zetterquist, ledamot för två år, nyval. 
• Tiina Ranjbar Talari, kassör för två år, omval. 
• Cecilia Obermüller, revisor för ett år, omval och  

Bo Eiserman, revisor för ett år, omval 
• Hassan Talari och Cathrin Lang, valberedning för ett år, omval. 
 
 
14.  Propositioner från styrelsen 
Styrelsen har inga propositioner att framlägga. 
 
 
15.  Motioner 
Inga motioner har inkommit från medlemmar till styrelsen. 
 
 
16.  Övriga frågor 
Frågan om digital bokning togs upp och styrelsen meddelade att arbete pågår med 
att titta på vilka bokningsalternativ som kan passa klubben. Vissa deltagare vid 
årsmötet tyckte dock att den manuella bokning vid banorna funkar bra och 
håller ”okynnesbokningar” borta. 
 
Två medlemmar uttryckte att de vill ändra stadgarna till att nya medlemmar ska ha 
anknytning till Ingarö i form av ägande av fastighet på Ingarö. Styrelsen meddelade 
att de jobbar vidare med förslag till uppdaterade föreningsstadgar.  
 
Fråga ställdes om man kan överlämna sitt medlemskap till sina barn. Svaret från 
styrelsen blev ja då vi har familjemedlemskap i föreningen. 
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Ordförande frågade församlingen hur vi ska få fler medlemmar att komma till 
årsmötet. Förslag inkom att informera via facebookgrupperna ”Ingaröbor” och ”Vi 
som bor i Björkvik på Ingarö”. 
 
 
17.  Mötet avslutades 
Avgående styrelsemedlem Anneli Armstrong tackades av med en vacker 
blombukett och ordföranden avslutade därmed årsmötet. 
 
 
 
Protokollförare 
 
 
 
Birgitta Wincrantz Sjödelius 
 
 
Protokollet justerat av 
 
 
 
Anders Siljeström Roland Iserman  Håkan Arnstad 
Justeringsman  Justeringsman Ordförande 
 
 


